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Har kommunen säkrat behovet av syrgas 
Enkel fråga Karin Teljstedt, ordförande i Äldrenämnden 
 
Jag vill fråga  
 
Har kommunen säkrat att behovet av syrgas på våra äldreboenden tillgodosetts under den 
pågående pandemin? 
 
Gunnel Nyman Gräff (S) 
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